
Referat Bestyrelsen Børneby Nord 
 

Torsdag d. 10.12.2020 

Kl. 18.30-20.30 

På teams 

 

 

Forældre Deltog Ledere Deltog 

Clara Marie Mose Nørrevang  Formand 

(Specialklasserækken) 

  

X Jonna Nielsen – Aftaleholder x 

Jan Salling Rasmussen Næstformand 

 (Skole – Allingåbro) - 

X 

sidste 

del af 

mødet 

Carsten Sommergreen, Viceleder x 

Line Boje  

(Skole – Vivild) 

Afbud Medarbejdere  

 

 

Marie-Louise Eskerod 

 (Skole – Vivild) 

X Lisbeth Riis, Dagplejen  

Stine Hovgaard   

(Skole – Allingåbro) 

X Janne Maarup, ABC x 

Anders Revsbech   

(Skole – Ørsted) 

X Michel Lundberg, Skovsprutten  

Jane Bjørn Christiansen  

(Skole – Ørsted) 

X Anni Hovmann, Nordlyset x 

 Simon Bøgh Klarbæk Jørgensen 

( Dagtilbud – Ørsted) 

X Marianne Holleufer, Langhøjskolen x 

 

Ann Birkmann 

 (Dagtilbud – Vivild) 

X Anders Lützen, Rougsøskolen x 

Lea Basse Jensen 

 (Dagtilbud Allingåbro) 

x Lis Pedersen, Allingåbroskolen x 

Cecilie Skovlund Sand 

 (Dagplejen) 

X Elevråd  

Jonna Madsen 

 (Valgt på stemmeflertal) 

x Sofie Hauritz Rosenfeldt, Rougsøskolen  

Henning Hansen 

Foreningslivet distrikt Børneby Nord 

x Allingåbroskolen  

 

  Langhøjskolen   

 
 

1.  
Godkendelse af referat. Godkendt 

Uden underskrifter pga. Covid-19 restriktioner 

 

 

2.  
Meddelelser fra formanden, områdets Formand:  

- Har været til landsmøde. 



ledelse, råd og udvalg, samt elevråd. - Fællesbestyrelserne har været på dagsordenen.  

- Clara blev 1. suppleant i hovedbestyrelsen. 

- Velkommen til Henning fra foreningslivet.  

 

Jonna:  

-Ny afdelingsleder ansat i specialklasserne til 

opstart 1, januar.  Louise Treue der kommer fra 

en stilling som afdelingsleder på 

Djurslandsskolen. 

- Jonna og Anni Hovmann er udpeget til at 

deltage i en arbejdsgruppe, som  sammen med 

forvaltningen skal tilvejebringe et fagligt 

grundlag, hvor ud fra politikerne i marts måned 

kan træffe beslutning om en ny struktur for 

dagtilbud i Norddjurs, hvor der er færre 

dagtilbud grundet det faldende børnetal i 

kommunen. 

- To dagplejere i Vivild har været lukket ned pga. 

Covid19. Dog blev begge testet negativ, og er 

startet op igen.  

- En enkelt elev i Allingåbro har Covid19.  

- 5. og 6. klasse er sendt hjem fra d. 14. 

december indtil 3. januar pga., at Norddjurs 

kommune er underlagt de skærpede restriktioner 

for kommuner.  

 

 

 

 

3.  
Høringer 

 

a. Sammensætning af 

ansættelsesudvalg til 

aftaleholderstillinger 

 

b. Forslag til styrkelse af den 

forebyggende indsats overfor 

udsatte børn og unge 
 

 

Se bilag 

 

a)  Jonna sender fælles skrivelse ud til 

godkendelse.  

b) Kan man foreslå, at der gives midler til 

skolen. Hænder.  

FTI er vigtig samt familievejleder.  

Bliver midlerne taget andre steder fra?  

Jonna skriver forslag og sender ud til 

godkendelse.  

4.  
Budgetopfølgning 

 

Se bilag 

- Ledelsen forventer, at alle udgifter i 2020 vedr. 

covid19 refunderes. Det forventes, at Børnebyen 

samlet rammer tæt på et 0 i regnskabet 2020.  

- Jonna gennemgik budgetopfølgning.  



 

5.  
Evaluering forældremøder i efteråret. - Det har ikke været muligt, at dele klassernes 

forældremøder ud mellem bestyrelsesmedlemmerne.  

- Der har været aflyste forældremøder pga. Covid19.  

- Det virker som mange klasser, der skal fordeles med 

repræsentanterne.  

- Skal vi finde på noget andet end 

bestyrelsesmedlemmers deltagelse i forældremøder? 

- Punktet tages op på et senere møde igen. Jonna og 

Clara kigger på tidligere beslutninger, og laver en 

opsamling til bestyrelsen. 

 

6.  
Status forventet økonomi og drift i 

skole/sfo forår 2021. 

 

- Vi regner med, at vi kan beholde størstedelen af det 

pædagogiske personale, qua at vi sparer på andre 

områder og qua de forhåbentlige mindre besparelser.  

- Der er slået en pædagogstilling op i Skovsprutten til 

ansættelse d. 1. februar. 

- Efter kommunalbestyrelsesmødet d. 15. december 

kan vi forhåbentlig slå yderligere 2-4 stillinger op til 

børnehaverne  

Vi er utrolig glade for den indsats, som alle har lavet i 

fht. at skolen Børneby Nords udfordringer blev hørt 

og forstået af politikerne, så vi kan forvente, at få 

reduceret de varslede besparelser i 2021. 

 

7.  
Forslag til retningslinjer for en 

Fællesbestyrelses facebookprofil. 

Til drøftelse og godkendelse 

 

Se bilag 

- Husk at være obs. på oplægning af billeder og 

tilladelser dertil.  

- Vi skal være opmærksomme på, at der ikke bliver 

kommenteret på enkelt personer og medarbejdere 

samt specifikke situationer og elever.  

Der skal et fast punkt på dagsordenen, hvor det 

besluttes, hvilke emner der skal informeres om på 

Facebook. 

- Forretningsordenen bliver rettet til, drøftet og 

vedtages næste gang ift. at referatet skal godkendes 

kort efter mødet, så det kan lægges på Facebook. 

Retningslinjerne for Facebook-gruppen rettes til og 

godkendes næste gang.  

8.  
Evt. - Marianne viser medarbejdernes film fra Vivild.  

- Jonna siger tak til bestyrelsen for samarbejdet 

omkring Børneby Nord i 2020. 

-   

 


